

Acord de la Mesa de les Corts Valencianes sobre l'horari de l'oficina presencial del Registre de les Corts Valencianes

MESA DE LES CORTS VALENCIANES

La Mesa de les Corts Valencianes, per acord 231/X, de 15 d'octubre de 2019 (BOCV número 29, de 18 d'octubre de 2019), va establir l'horari de l'oficina presencial del Registre de les Corts Valencianes. En l'apartat primer de l'acord esmentat es fixa l'horari de l'oficina presencial del Registre tant per als períodes ordinaris de sessions com per als períodes de vacances parlamentàries.

Des de llavors, la situació de pandèmia i les diferents mesures adoptades per la Mesa de les Corts Valencianes per garantir el desenvolupament de l'activitat parlamentària de manera segura ha implicat la necessitat de modificar reiteradament l'horari d'atenció presencial del Registre de les Corts Valencianes.

Així mateix, des de març de 2020 s'ha produït un increment substancial pel que fa a l'ús de la seu electrònica, tant per part dels diputats i de les diputades i dels grups parlamentaris, com per part d'altres usuaris del Registre de les Corts Valencianes. A això cal afegir que la completa entrada en vigor de les previsions de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú de les administracions públiques i del seu desenvolupament pel que fa a l'activitat registral de les administracions públiques ha suposat un increment substancial en l'activitat de la secció del Registre pel que fa a la gestió dels documents que es registren d'eixida.

És necessari, doncs, adoptar un nou acord que supere la situació de provisionalitat de l'horari de l'oficina presencial del Registre de les Corts Valencianes i que, alhora, permeta l'adaptació a les noves circumstàncies i el funcionament àgil i eficaç, la qual cosa implica la substitució de l'Acord 231/X, de 15 d'octubre de 2019 (BOCV número 29, de 18 d'octubre de 2019).

En conseqüència, la Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió de 7 de setembre de 2021, ha adoptat el següent ACORD:

PRIMER. Amb caràcter general, es poden presentar documents de manera presencial en l'oficina del Registre de les Corts Valencianes en horari de dilluns a divendres de 9:00 a 14:00 hores i de dilluns a dijous de 16:30 a 19:00 hores.

L'horari és de dilluns a divendres de 9:00 a 14:00 hores durant els períodes de vacances parlamentàries, i quan així ho determine la Mesa de les Corts Valencianes. En cas de modificació ocasional de la jornada laboral, la Mesa pot adaptar l'horari a aquesta circumstància.

SEGON. Mentre es trobe reunit el Ple, la Mesa o la Junta de Síndics, es poden presentar presencialment documents en l'oficina del Registre de les Corts Valencianes, amb independència d'allò que es preveu en l'apartat primer.

TERCER. Quan es troben reunides les comissions parlamentàries, l'oficina del Registre ha d'admetre documentació presencialment, des de l'hora d'obertura fixada en l'apartat primer fins que finalitze o se suspenga la sessió de l'última

Acuerdo de la Mesa de las Corts Valencianes sobre el horario de la oficina presencial del Registro de las Corts Valencianes

MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

La Mesa de las Corts Valencianes, por acuerdo 231/X, de 15 de octubre de 2019 (BOCV número 29, de 18 de octubre de 2019), estableció el horario de la oficina presencial del Registro de las Corts Valencianes. En el apartado primero de dicho acuerdo se fija el horario de la oficina presencial del Registro tanto para los periodos ordinarios de sesiones como para los periodos de vacaciones parlamentarias.

Desde entonces, la situación de pandemia y las diferentes medidas adoptadas por la Mesa de las Corts Valencianes para garantizar el desarrollo de la actividad parlamentaria de manera segura ha implicado la necesidad de modificar reiteradamente el horario de atención presencial del Registro de las Corts Valencianes.

Así mismo, desde marzo de 2020 se ha producido un incremento sustancial en cuanto al uso de la sede electrónica, tanto por parte de los diputados y de las diputadas y de los grupos parlamentarios, como por parte de otros usuarios del Registro de las Corts Valencianes. A ello hay que añadir que la completa entrada en vigor de las previsions de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del procedimiento administrativo común de las administraciones públicas y de su desarrollo en cuanto a la actividad registral de las administraciones públicas ha supuesto un incremento sustancial en la actividad de la sección del Registro en cuanto a la gestión de los documentos que se registran de salida.

Es preciso, pues, adoptar un nuevo acuerdo que supere la situación de provisionalidad del horario de la oficina presencial del Registro de las Corts Valencianes y que, a su vez, permita la adaptación a las nuevas circunstancias y el funcionamiento ágil y eficaz, lo cual implica la sustitución del Acuerdo 231/X, de 15 de octubre de 2019 (BOCV número 29, de 18 de octubre de 2019).

En consecuencia, la Mesa de las Corts Valencianes, en su reunión de 7 de septiembre de 2021, ha adoptado el siguiente ACUERDO:

PRIMERO. A todos los efectos, se podrán presentar documentos de manera presencial en la oficina del Registro de las Corts Valencianes en horario de lunes a viernes de 9:00 a 14:00 horas y de lunes a jueves de 16:30 a 19:00 horas.

El horario será de lunes a viernes de 9:00 a 14:00 horas durante los periodos de vacaciones parlamentarias, y cuando así lo determine la Mesa de las Corts Valencianes. En caso de modificación ocasional de la jornada laboral, la Mesa podrá adaptar el horario a esta circunstancia.

SEGUNDO. Mientras se encuentre reunido el Pleno, la Mesa o la Junta de Síndics, se podrán presentar presencialmente documentos en la oficina del Registro de las Corts Valencianes, con independencia de lo previsto en el apartado primero.

TERCERO. Cuando se encuentren reunidas las comisiones parlamentarias, la oficina del Registro admitirá documentación presencialmente, desde la hora de apertura fijada en el apartado primero hasta que finalice o se suspenda la

comissió reunida. Qualsevol document que haja de registrar-se per la comissió pot fer-se electrònicament, o presencialment a partir de l'obertura de l'oficina presencial del Registre.

QUART. La regulació que es preveu en aquest acord no s'aplica al registre electrònic de documents, creat per l'Acord de la Mesa, de 19 de desembre de 2017, sobre la creació del registre electrònic i la seu electrònica de les Corts i les normes de funcionament.

CINQUÈ. Aquest acord s'ha de publicar en el *Butlletí Oficial de les Corts Valencianes* i en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

SISÈ. Aquest acord, que deixa sense vigència tots els acords anteriors que estableixen l'horari del registre de les Corts Valencianes, entra en vigor el dia 8 de setembre de 2021.

Palau de les Corts Valencianes,
València, 7 de setembre de 2021

El president
Enric Morera i Català

La secretària primera
Cristina Cabedo Laborda

C. Composició dels òrgans de la cambra

Acord 1.668/X, de la Mesa de les Corts Valencianes, de 7 de setembre de 2021, en relació amb l'adquisició de la condició de diputada no adscrita de la il·lustre senyora Rebeca Serna Rosell

MESA DE LES CORTS VALENCIANES

La Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió d'1 de setembre de 2021, va assignar a la senyora Rebeca Serna Rosell la condició de diputada no adscrita com a conseqüència de la renúncia a formar part del Grup Parlamentari Vox Comunidad Valenciana expressada mitjançant l'escrit RE número 40.195.

La Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió de 7 de setembre de 2021, d'acord amb la Junta de Síndics, i com a conseqüència de l'acord esmentat, ha acordat:

PRIMER. Aplicar a la senyora Rebeca Serna Rosell el règim jurídic establert en l'Acord 1.501/X, d'11 de juny, sobre diputats no adscrits i diputades no adscrites, en tot allò que li siga d'aplicació.

SEGON. Adscriure la senyora Rebeca Serna Rosell a la Comissió de Medi Ambient, Aigua i Ordenació del Territori i, en conseqüència, elevar-ne els membres a tretze, i requerir el Grup Parlamentari Socialista perquè hi designe un nou membre.

sesión de la última comisión reunida. Cualquier documento que haya de registrarse por la comisión podrá hacerse electrónicamente, o presencialmente a partir de la apertura de la oficina presencial del Registro.

QUART. La regulación prevista en este acuerdo no se aplicará al registro electrónico de documentos, creado por el Acuerdo de la Mesa, de 19 de diciembre de 2017, sobre la creación del registro electrónico y la sede electrónica de las Corts y sus normas de funcionamiento.

QUINTO. Este acuerdo se publicará en el *Butlletí Oficial de les Corts Valencianes* y en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

SEXTO. Este acuerdo, que deja sin vigencia todos los acuerdos anteriores que establecen el horario del registro de las Corts Valencianes, entrará en vigor el día 8 de septiembre de 2021.

Palau de las Corts Valencianes,
València, 7 de septiembre de 2021

El presidente
Enric Morera i Català

La secretaria primera
Cristina Cabedo Laborda

C. Composición de los órganos de la cámara

Acuerdo 1.668/X, de la Mesa de las Corts Valencianes, de 7 de septiembre de 2021, en relación con la adquisición de la condición de diputada no adscrita de la ilustre señora Rebeca Serna Rosell

MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

La Mesa de las Corts Valencianes, en la reunión de 1 de septiembre de 2021, asignó a la señora Rebeca Serna Rosell la condición de diputada no adscrita como consecuencia de su renuncia a formar parte del Grupo Parlamentario Vox Comunidad Valenciana expresada mediante el escrito RE número 40.195.

La Mesa de las Corts Valencianes, en la reunión de 7 de septiembre de 2021, de acuerdo con la Junta de Síndics, y como consecuencia del acuerdo mencionado, ha acordado:

PRIMERO. Aplicar a la señora Rebeca Serna Rosell el régimen jurídico establecido en el Acuerdo 1.501/X, de 11 de junio, sobre diputados no adscritos y diputadas no adscritas, en todo aquello que le sea de aplicación.

SEGUNDO. Adscribir la señora Rebeca Serna Rosell a la Comisión de Medio Ambiente, Agua y Ordenación del Territorio y, en consecuencia, elevar sus miembros a trece, y requerir al Grupo Parlamentario Socialista para que designe un nuevo miembro.